

Nov 8th, 2024

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
UAE

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دولة الإمارات العربية المتحدة

Sub: Foreign Ownership Limit of Alliance PSC shares

الموضوع : نسبة تملك الأجانب لأسهم شركة اللانيس للتأمين ش.م.ع.

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

Reference to the approval of company's General Assembly held on Sep 5th, 2024 to amend article no (7) of Alliance Insurance PSC Articles of Association, to be as follows:

بالإشارة إلى موافقة الجمعية العمومية للشركة التي انعقدت بتاريخ 5 سبتمبر 2024 بخصوص تعديل المادة رقم (7) من النظام الأساسي لشركة اللانيس للتأمين ش.م.ع ليصبح على النحو التالي :

All shares of the company are shall be nominal shares. The percentage of shareholding of UAE citizens must not be less than 51% of the capital throughout the period of the company. Shareholding of foreigners/ non- citizens may not be more than (49%).

جميع أسهم الشركة يجب أن تكون أسهما اسمية ، ويجب أن لا تقل نسبة ملكية المواطنين الإماراتيين عن 51% من رأس المال طوال فترة عمل الشركة . ولا يجوز أن تزيد نسبة ملكية غير المواطنين عن 49% .

Noting that the company obtained the approval of Central Bank, Securities and Commodities Authority and Dubai Economy & Tourism Department on the above-mentioned amendments.

علما بأنه قد تم الحصول على موافقة المصرف المركزي وهيئة الأوراق المالية والسلع ودائرة الاقتصاد والسياحة بإمارة دبي على التعديل المذكور أعلاه .

Therefore, the company would like to notify the shareholders that aforesaid amendments shall commence by the end of today's trading Nov 8th, 2024.

وعليه تود الشركة أن تحيط السادة المساهمين علما بأنه سيتم بدء تطبيق التعديل المشار إليه أعلاه اعتبارا من نهاية جلسة تداول الموافق 8 نوفمبر 2024 .

With kind regards,

هذا وتفضلوا بقبول خالص التقدير والاحترام ،،،




Aimen Azara
Chief Executive Officer

CC: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى : هيئة الأوراق المالية والسلع